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Söra Södra Samfällighetsförening 

 

 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2011-08-30 

 
Plats:  Mötet hölls hos Lennart Ljungqvist, Söravägen 147, 

  tisdagen den 30 aug, kl 19.00 – ca 20.30 

 

Närvarande:  Lennart Ljungqvist 

  Kicki Ericsson 

  Gun-Britt Johnson 

  Ola Martis 

  Hans Ragert 

  Inger Ståhlgren 

 

Ej närvarande: Sarita Dale 

   

 

 

§ 24 Mötets öppnande 

Ordföranden Lennart Ljungqvist öppnade mötet. 

 

§ 25 Föregående protokoll 

 Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna.  

   

§ 26 Ekonomi och underhåll 

Ola Martis informerade om det ekonomiska läget och styrelsen kunde konstatera 

att det är under kontroll.  

   

§ 27 Inkomna ärenden 

Ola delgav styrelsen ett skriftligt klagomål angående den förhöjda 

samfällighetsavgiften. Styrelsen kunde dock konstatera att samma avgift ska 

gälla för samtliga medlemmar. 

 

§ 28 Övriga frågor 

Ordföranden har gjort en rundvandring i området och då bl.a. kunnat konstatera 

att bensin till gräsklippare m.m. saknas i förråden och att A-områdets stege är 

försvunnen.  

 

Beträffande byggavfallet, som ligger på B-områdets parkering sedan en lång tid 

tillbaka, beslöt styrelsen att inte vidta några åtgärder då fastighetsägaren har 

lovat att ombesörja bortforsling. 

 

Styrelsen beslöt, på förekommen anledning, att vid ett senare tillfälle se över 

och ev. skärpa reglerna för elanvändningen i garagen, då denna bekostas av 

samfälligheten. 
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Styrelsen beslöt vidare att gå ut med en vädjan till områdets samtliga bilägare att 

i möjligaste mån ställa sin/sina bilar på sina resp. områdesparkeringar och att 

ställa en bil i garaget om man t.ex. har två. 

  

Angående gatubelysning i A-området, där fyra gamla lampor behöver bytas ut, 

beslöts att kontakta Norrsidans Bygg AB för att höra om de har möjlighet att 

utföra detta arbete.  

 

Hans Ragert informerade om läget beträffande fiberkabelinstallationen. De 

tidsuppgifter han har fått från Teknikbyrån och ATM är: 

 16 september ska sista installationen av FTTH-noderna vara gjord enl. 

Teknikbyrån.  

 19 september installeras fiberkabelförstärkaren av ATM.  

 3 oktober läggs TV-nätet om till fibernätet. 

 

Styrelsen beslutade, efter genomgång av uppgifter från olika TV-leverantörer, 

att låta avtalet med ATM löpa i 3 år och 3 månader med samma antal kanaler 

som idag och till samma kostnad. En anledning till detta beslut är att ATM är 

det enda bolag som levererar TV-sändning direkt via fiberkabeln. Vill någon ha  

extra kanaler, utöver basutbudet, måste en digitalbox installeras. 

 

Styrelsen beslöt att datum för höststädningen blir lördagen den 22 oktober.  

Ola lovade att beställa två containrar. 

 

§ 29 Nästa möte 

Nästa möte hålls på Söravägen 141, tisdagen den 4 oktober, kl. 19.00. 

 

§ 30 Mötet avslutas 

 Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Inger Ståhlgren   Lennart Ljungqvist 

Sekreterare    Ordförande 

 

 


